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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 15/2014 
Caràcter: extraordinàri 
Data: 17 de febrer de 2014 
Horari: 18.35 h a 19.45 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Emila Fernández Romero, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Ramon Burgués Salse, regidor d’Educació  
Ignasi Garcia Plata, inspector en cap adjunt del servei territorial de Barcelona comarques de 
la Generalitat de Catalunya 
Montserrat Duran Tauleria, cap del Servei d’Educació 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Saray Amarilla Guil, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 



 99

Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Oferta d'educació secundària al Districte 7 
 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, del 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Cristian Sánchez, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Oferta d’educació secundària al Districte 7 

 
El president, arran del passat ple celebrant el 28 de gener del 2014, en què van haver-hi 
moltes consultes dels vocals sobre el nou institut que es vol posar al Districte 7, decideix 
que tingui lloc aquest Ple extraordinari per poder aclarir tots els dubtes i fer les 
preguntes oportunes. Seguidament, dóna la paraula el Sr. Ramon Burgués, regidor 
d’Educació. 
 
El Sr. Burgués comenta que l’any 1997 va haver-hi un gran debat sobre si havia 
d’haver-hi –o no– institut al barri, i en aquell moment es va decidir que no, prioritzant 
que seria millor opció que els joves anessin a altres instituts de la ciutat. 
 
El 2005 es va crear un segon Mapa Escolar i en aquell moment no es va ni plantejar ni 
debatre. Però els veïns van començar a demanar que al districte hi hagués un institut, i 
més tenint en compte que des de la reforma educativa els alumnes surten els 12 anys. 
Quan es va plantejar les ARE, es tenia previst un institut, que concretament havia d’anar 
on hi ha el camp de futbol. No obstant això, les ARE no s’han pogut dur a terme arran 
de la crisi econòmica, però les associacions de mares i pares continuen fent la 
demanda. 
 
Aquest any s’ha vist la possibilitat de fer un l’institut  escola a l’Escola Agnès Armengol. 
Per tant, el pròxim curs l’escola l’Agnès Armengol acollirà el nou insitut escola. 
 
Dóna la paraula el Sr. Ignasi Garcia, inspector territorial Generalitat de Catalunya, 
perquè expliqui el projecte. 
 
El Sr. Garcia comenta que primer es va prendre la decisió que els joves anessin 
estudiar fora del barri. Però desprès de fer balanç s’ha vist que hi ha molts punts febles. 
Pensen que una gran majoria acaben la primària i no s’escolaritza a la secundària. 
Molts, quan arriben a l’institut, ja no tenen el model de professorat com fins aleshores, 
no tenen el seu professor de referència, sinó que es trobem tants professos com 
matèries hi ha i amb un context diferent. 
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La manera d’ensenyar respecte a la primària també vaira molt i això crea dificultats 
d’adaptació. A més, l’edat respecte d’abans que era 16 anys hi ja havia assolit un grau 
de maduresa ara és de 12 anys. 
 
Per aquests motius i per la demanda existent de les AMPA, es decideix crear un institut 
escola al Districte 7.  
 
S’ha creat un equip de treballadors que tinguin en compte la diversitat dels barris i dels 
alumnes, amb un projecte concret i, per tant, que puguin assolir l’èxit. Per fer-ho s’ha 
creat també la figura d’un coordinador que serà qui tindrà la relació amb els escoles del 
districte i coneixerà de primera mà el problemes i els alumnes. 
 
També s’han començat a delimitar els espais a l’escola i a fer reunions amb les pares i 
alumnes. La primera impressió és que s’està tenint una bona acollida del projecte. 
 
Torn obert de paraula: 
 
El Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, pregunta quina diferència hi ha entre que un 
alumne vagi estudiar al centre o es quedi estudiar al districte. Pensa que hi ha la 
mateixa distància, que està igual de lluny els alumnes que viuen al barri del Poblenou 
respecte al centre o al barri de Can Roqueta. També pensa que no veu la dificultat que 
un alumne es trobi a l’institut nous professorats. També els passa els alumnes del 
centre quan van a l’institut. 

 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran, pensa que el nivell que 
hi ha actualment a l’Escola Joan Montllor és molt baix. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, també pensa que el nivell és molt baix a les escoles del 
barri. En relació amb l’institut, li sembla bé que n’hi hagi un, però no li agrada la 
ubicació. 
 
El Sr. Regalado, públic assistent, manifesta que està a favor que es faci un institut al 
barri. L’únic que pensa és que s’ha d’intentar apujar el nivell de les escoles. 
 
El Sr. Ignasi Garcia, inspector territorial de la Generalitat de Catalunya, diu que cal 
assegurar que que els nois joves es puguin escolaritzar a la zona. Però, si hi ha famílies 
que no volen, no passar res. També vol apuntar que l’equip seleccionant per al nou 
institut fa dies que està treballant per fer un projecte de qualitat adaptat a les necessitats 
i característiques de la zona. 
 
El Sr. Manuel Moya, president de l’AV de Torre-romeu, comenta que la seva posició és 
que es creí l’institut al barri. El problema que detecta és que s’ha perdut el contacte 
directe amb els pares/mares. L’ensenyament es continua fora de l’escola, els pares s’ha 
de preocupar també i pensa que s’ha perdut. 
 
També vol explicar que coneix personalment el director que vindrà i que li dóna plena 
confiança. 
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El Sr. Ignasi Garcia, inspector territorial Generalitat de Catalunya està totalment d’acord 
sobre la intervenció del Sr. Moya. Pensa que l’ensenyament no només és qüestió de 
l’escola és un treball conjunt escola i família per assegurar l’èxit de l’alumne. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, comenta que també ho veuen 
positiu, ja que abans s’havien de llevar molt d’hora i que molts es perdien pel camí. 
També els preocupa el nivell baix que hi ha en les escoles respecte a d’altres escoles 
del centre. L’altre tema que els preocupa és l’absentisme escolar. El seu equip tenen 
molt clar que els joves que fan “campana” i que els pares ho permeten tenen prohibit 
l’accés a l’esplai. Per últim, vol saber si es traurà la beca del transport. 
 
El Sr. Ignasi Garcia, respecte al transport, diu que el criteri és que tots els instituts que 
no són a l’àmbit de proximitat assignen beca, no obstant com que deixarà de ser així al 
districte es deixarà de pagar. Hi ha l’opció de la T12, que té un cost aproximat de 35 € i 
una durada fins als 14 anys. 
 
El Sr. Burgués pensa que no és tan important la participació dels pares a l’AMPA, sinó 
que vagin els pares a les escoles quan sigui requerida la seva presència. Les proves de 
nivell que es fan i que són iguals per a totes les escoles no hi ha una gran diferència 
respecte les altres escoles de la ciutat. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, comenta que el preocupa el nivell amb què surten els 
nens, que fins i tot alguns no saben llegir. Personalment li sembla bé el projecte, però 
posa en dubte és que funcioni. 
 
La Sra. Ovidia, públic assistent, comenta que té un nét que va a l’Escola Juan Ramón 
Jiménez i que pensa que el seu nivell no és baix. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, exposa que la majoria de 
famílies pensen que el nivell de les escoles del districte tenen una qualitat baixa i per 
això escolaritzen els fills en altres de la ciutat. 
 
El president comenta que es convidarà les AMPA a integrar-se al Consell de Districte. 

 
 
I sense més temes a tractar, el president dóna les gràcies als assistents i aixeca la sessió, de 
la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 
 
 
 


